

# Referat fra bestyrelsesmøde [MelodiGrandPrixFans.dk](http://MelodiGrandPrixFans.dk)

Søndag d. 24. jan. 2016 kl. 13.00

Sted: Vanløse, Grøndals Parkvej 14 st. tv.

Afbud fra Thomas og Mikael. Randi deltog

## 1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Referatet blev godkendt.

## 2. Evaluering af generalforsamling/årsmøde 2015

Generel oplevelse af at det var en kaotisk afvikling af generalforsamlingen. Næste år er der enighed om at afkrydsning og udlevering af stemmesedler skal planlægges bedre. Det gælder også vedrørende behandling af vedtægtsændringer og indkomne forslag og evt skriftlig afstemning herom. Tidsplan overvejes i tilfælde af mange afstemninger. Drøftelse af vigtigheden af åben kommunikation i bestyrelsen, så samarbejdet kan køre godt og at fløje forhåbentlig kan undgås.

God musikprofil om aftenen. Maden ikke som forventet - Johan har fået afslag i prisen

## 3. Melodi Grand Prix 2016

- 3.1 Status vedr. billetsalg
- 3.2 Pre Party & Afterparty v/Johann
- 3.3 Muligt samarbejde med Horsens Kommune

Billetter er modtaget. 115 har købt billetter der udleveres til prepartyet.

75 tilmeldte til prepartyet

Cafe grand holder afterparty - der er gratis bobler med fanbilletter

Samarbejde med Horsens kommune - vi har fået lov til at opstille en stand og vores

Pre party bliver omtalt i det officielle Grand Prix-program. Johann udarbejder en Grand Prix-quiz til dem.

## 4. Aktuel økonomisk orientering v/Henrik

Henrik udleverede perioderegnskab. Årsmøde ser ud til at blive lidt billigere end forventet.

## 5. Orientering om aktuel status vedr. automatisk kontingentopkrævning og betalingsaftale med NETS v/Henrik

Intet nyt vedrørende Nets - Henrik følger op. Randi fortalte om en alternativ løsning og vil sende link hertil

## 6. Vedtægtsændringer

- 6.1 Indledende diskussion om vedtægtsændringer
- 6.2 Udarbejdelse af evt. oplæg fra bestyrelsen til ad hoc-udvalg

Det blev drøftet at bestyrelsen laver et udkast til nye vedtægter, som drøftes på telefonmøde med de tre personer der meldte sig på generalforsamlingen. Claus renskriver udkast fra drøftelse på bestyrelsesmødet.

Johan gennemgik vedtægterne med de ændringer der er sendt af Helle og Claus.

Nedenstående er gengivet i stikordsform til videre forarbejdning:

§2 stk 2: sidste del omformuleres til Eurovision Song Contest

§3 stk 2: vedtægter skal være tilgængelig for alle medlemmer

Medlemmet er ansvarlig for at meddele adresseændring

§6 stk 2 /pr mail eller post

Stk. 3 tidspunkt ændres til 14 dage

Forslag skal sendes ud senest 5 dage inden

Stemmetællere sættes ind efter referent

Kontingent og indkomne forslag byttes rundt

Fastsættelse af kontingent og fremlæggelse af budget

Næstformand sættes ind og bestyrelsen udvides til 7 medlemmer - næstformand vælges direkte

Præcisering af at der vælges 4 øvrige medlemmer – 2 i ulige og 2 i lige år for en to-årig valgperiode

Præcisering af at der vælges en 1. og 2. suppleant

Stk 5 betalt kontingent 14 dage før generalforsamlingens afholdelse

§8 stk 2 næstformand skal være myndig

Stk 6: indarbejdes: dog kan bestyrelsen vælge at lukke punkter

§9 stk 1 dato 31. juli flyttes til 15. august

§10 stk 3 generalforsamling i stedet for årsmøde - paragraf nummer ændres mht indkomne forslag

§11 stk 2 midler ved nedlæggelse skal gå til den internationale fanklub OGAE

## 7. Eurovision Song Contest 2016

- 7.1 Orientering vedr. billetpakker v/Johann
- 7.2 Pre Party ESC 2016?

Større efterspørgsel efter pakker. Alle i Danmark har fået. Alle der har ønsket en siddeplads har fået en. Ståpladser er opdelt i zoner. Folk opfordres til at bytte indbyrdes.

Vi afholder dansk Preparty den semifinale aften hvor Danmark deltager. Johann vil kigge efter restaurant

**8. Generalforsamling/årsmøde 2016**

Johann har fået tilbud på Radar til 12.500 kr. Budget for arrangementet gennemgået. Johann har snakket med Charlotte Perellis manager – hun kan komme den 29. okt  
Pris: 4.600 EUR + transport/hotel  
DQ 5 t.kr. Rumænsk deltager vil gerne komme mod at få betalt rejseomkostninger/hotel. Det blev drøftet at sende info om arrangementet ud tidlig, så evt. udenlandske deltagere har mulighed for at komme. Johann vil søge om tilskud fra musikfond i Århus. Johann arbejder videre med arrangementet.

Mylleprisen: der udsendes opfordring til at medlemmer indsender forslag til hvem der skal have Mylleprisen

Kort drøftelse om kontingentet for husstande skal fastsættes så ekstra medlemmer betaler forholdsmæssigt kontingent ud fra samlede budgetlagte omkostninger ekskl. blad dvs. ca. 2/3-dele af fuldt medlemskab. Tages op igen senere når generalforsamlingen skal planlægges.

**9. Forslag fra Helle om to fanmøder i København og fastlæggelse af datoer**

9. april i København

Maj / juni Jylland

10. eller 17. september København

29 oktober årsmøde

**10. Forslag fra Helle vedr. præsentationsvideo til YouTube**

Morten overvejer hvad der er af muligheder

**11. Evt.**

Næste møde evt. 2. eller 9. april sammen med fanmøde